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Bandyfinalen 2009 i Klubbstugan 
 
Om det har med åldern att göra vet jag inte 
men i alla fall så hade undertecknad glömt 
att beställa hotellrum till årets SM-final i 
bandy. Hur skulle jag klara mig ur denna 
knipa? Efter lite grubblande så föddes en 
ny ide, ”vi följer SM-finalen från 
hemmaplan!”  
 
 
Program gjordes upp för ledarträff i 
klubbstugan. 

1. Vi börjar med kaffe och fralla.  
2. Analys och utvärdering 
3. Bastubad  
4. SM-final på storbild  
5. Samkväm tillsammans med resp. 

 
 
Hur blev det då resultatet? I mitt tycke blev 
det en fullträff. Det var ett oerhört seriöst 
arbete i smågrupper. Redovisningen drog 
ut på tiden så alla hann inte med 
bastubadet. ”Lill-kek” och Jocke 
Thoresson hann dock med bastun och ville 
också prova isvaken men hålet var fruset 
och ”vindhålet” var som ni alla förstår lite 
väl litet för dessa välväxta kroppar. Liliane 
Bodin var mest besviken för att hon inte 
fick bada ”tysk bastu” med oss karlar men 
det går fler tåg Liliane. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Så var det dags för SM-finalen med 
tipstävling i ”Keks” regi. Det blev mycket 
hög stämning och sympatierna var ganska 
jämt fördelade med någon övervikt för 
Västerås. Dock inte för Per Nilsson som 
fick ett mindre utbrott varje gång Västerås 
gjorde mål. Det var som han sa: ”har man 
bott i Örebro kan man inte hålla på 
Västerås”. Tyvärr för Pers del så blev det 
VSK som bröt Edsbyn långa SM-svit och 
jag tror att de flesta av oss tyckte det var 
både bra och rätt lag som vann. Jocke vann 
tipstävlingen. 
 
Efter finalen så samlades vi tillsammans 
med respektive i vårt nya omklädningsrum 
och firade segern eller dränkte förlusten i 
”skumpa” vilket man ville. Där var det 
sannerligen inte högt till tak. Man hörde 
knappt vad man själv tänkte.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stämningen var fortfarande hög när det var 
dags för de mycket goda exotiska 
plankorna.  
Lars och Patrik stod både för dukning och 
diskning så tjejerna kunde slappna av. 
 
Frågan är vilka som såg SM-finalen bäst: 
Vi som var i Klubbstugan eller Hasse, 
Stefan, Micke och Thomas som var på 
Studenternas. Jag tror att vi såg bäst men vi 
missade säkert stämningen. Lyckat blev 
det i alla fall.  
 
Owe Svensson 



TJUR NYTT 

 2

Bandy på skoltid. 
 
I samarbete med Växjö kommuns 
gymnasieskolor och deras speciella program 
för olika idrottsprogram har vi ett avtal som 
ger våra bandyspelare möjlighet att under 
vinterhalvåret träna bandy på 
onsdagseftermiddagarna. 
 
Det är andra året som vi genomför en 
omfattande satsning för dessa ungdomar. Inte 
mindre än 14 ungdomar deltar i denna 
verksamhet. Bandyn är den idrotten som har 
flest deltagare och det är naturligtvis oerhört 
glädjande. 
 
Föreningen hämtar ungdomarna i Växjö för att 
åka till konstisbanan för träning. Efter 
träningen så bjuds de på lite förtäring och ofta 
kommer Siv Jonssons och bjuder på nybakat 
som verkligen uppskattas. 
 
För att lyssna på nya röster och få nya impulser 
så bjuder vi också in gästtränare.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Anton Sjökvist och Björn Einarsson 
 
I år har vi haft tränarbesök av elitspelaren 
Björn Einarsson, VBK, Mattias Renholm, 
VBK som dessutom är förbundskapten för 
P17-landslaget, Ulf Särnklint, f.d. 
förbundskapten för P17-landslaget och 
dessutom tränare i ÅTIF, Mikael Eriksson. 
elittränare i Katrineholms SK. Därutöver bidrar 
våra egna tränare med sina 
kunskaper.”Spindeln” i detta nät är vår egen 
Hasse Nilsson. 

Stående: Nicolas Nilsson/Gårdemark, Erik Ivarsson, Martin Persson, John Palmer, Anton Sjökvist, Hampus 
Johansson, Gustav Warelius, Mattias Renholm, Dennis Sjögren. 
Främre raden fr.v. Kalle Gunnarsson, Andreas Harladsson, Erik ljungberg, Jesper Jonsson, Karl Warelius, 
Gustav Johansson saknas på bilden. 
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Herrfotboll 2009 
  

Ett nytt fotbollsår börjar. För de få kallade 
har planering etc. pågått sedan långt innan 
jul. Fredrik Jangvik valde att lämna oss 
efter två framgångsrika säsonger, där han 
enligt mitt tycke lyckades få ett glatt gäng 
till ett lag. Inte det lättaste, så ett stort tack.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jakten på en ny tränare inledes och 
åtminstone undertecknad gav upp efter 
flera ”heta ” tips. Till slut fann vi han 
”Guillermo Valbenito” 43 år som tränat 

både senior och ungdomslag. Memme som 
han kallas bor på Teleborg i Växjö och 
gillar tekniskt spel med fart.  
 
Föregående säsong slutade verkligen 
positivt och grabbarna har kul, alltså 
nyckeln för att lyckas.  
Hur ser det ut på spelarfronten? ja nästan 
hela truppen är intakt. Och dessutom ett 
flertal nyförvärv ! 
 
Förra året kämpade Terry (målvakt) nästan 
ensam i målet i år har vi 3 aspiranter plus 
Terry ”FANTASTISKT”  
 
Träningsläger i Danmark är förestående. 
Vi hoppas på bra väder och mycket fotboll. 
Vi har i år en tuffare serie än förra året, 
men också en klart vassare trupp i alla 
lagdelar. 
  
Vi ses på vallen. 
  
PeterJohan

 

Viktor, Patrik, Hampus 
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ÅTIF P-11 
  
Jaha nu sitter man här med en penna i 
handen för att summera en fantastisk 
säsong för vårat P-11 lag. Det har varit en 
så rolig och positiv säsong så jag vet 
knappt var jag ska börja. I träningstruppen 
har vi varit 17 barn och fyra ledare. 
Träningsnärvaron har till vår glädje varit 
otroligt hög. 
 
I sammandragen har vi mött de gamla 
"vanliga" lagen. Vi har både fått vinna men 
även känt på hur det är att förlora. Men på 
det stora hela är vi väldigt nöjda med både 
spel och resultat. 
 
Vi har även varit nere i Ronneby och spelat 
mot Fredriksbergs P-11 lag på NATUR IS. 
Bara det att få spela på en is som både var 
bucklig och knölig var en ny upplevelse för 
de flesta killarna. 
 
I slutet av januari var vi uppe i Sandviken 
och spelade Knatten cup. Vinst mot 
Hammarby (2-0) och oavgjort mot 
Västerås (1-1) var fina skalper som vi tar 
med oss. Att vi sedan förlorade mot 
Boltic/Göta (2-3) och Gustavsberg (1-3, 
kvartsfinal) gjorde kanske inte så mycket 

när man nu tänker på det ett par månader i 
efterhand. 
 
Vi funderade även på lite allvarligare saker 
på lägret som t ex hur många köttbullar får 
Victor Johansson in i munnen och kan han 
dricka saft när han har munnen full av 
dessa? Svar: 4 och nej. Var får Simon 
"glöggen" Bodin allt ifrån? Hur ont gör det 
att få en tiokrona kastad mot en bar rumpa? 
Det är sådana här frågor man kan få svar 
på när man är på läger. 
 
Våra 98:or ska spela på stor bana nästa 
säsong i P-13 och vi önskar dom all 
välgång (det klarar ni skitenkelt). 
 
Tack alla bandykillar för en härlig och 
inspirerande säsong. NI ÄR BÄST. 
 
Tack alla föräldrar för allt stöd och att vi 
har fått "låna" era fantastiska killar. 
 
Tack alla ni som gör bandyn möjlig i Åby. 
 
Vi syns nästa säsong. Tränarna. 
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F13 
Säsongen för flickor födda -96-97 kan bara 
stavas framgång och succé. 

Tjejerna har gått fram som ångvältar och har 
placerat flickbandyn i Åby på den stora 
Sverigekartan. Det stora avtrycket gjordes på 
allvar i Sandviken under Knatten cup då de 
blev 3:a. 

Försäsongen inleddes redan när gräset 
fortfarande var grönt, med både styrke- och 
konditionsträning. De hann även med att testa 
skridskorna i ishallen innan isen låg i Åby. 

Framgång föder inte sig själv, måste vara det 
Per hade i tankarna när träningen började. Det 
har varit tuffa träningar på isen i år. Den stora 
favoriten var nog ”Ryssen”.  Emelie bad mig 
ofta säga till Per att de ville köra ”Ryssen”. Jag 
vet inte om jag missuppfattade henne! Men, 
men resultatet blev i varje fall bra . 

När det sedan var dags för sammandrag mot 
P11 lagen i Småland var det inte utan att det 
märkts att alla våra flickor hade förbättrat sig 
enormt mycket. Killarna hade inte så mycket 
att sätta emot när flickorna tog fart. Det 
tuffaste motståndet stod Skirös F13 för. Tjejer 
äger!!! När säsongen kom igång ordentligt 
visade det sig att F15 flickorna hade mycket 
annat för sig än att hänga på bandybanan. Det 
blev lite kris skulle man kunna säga. Dock var 
det inga problem för F13 att ställa upp och 
spela med de stora flickorna. Alla ställde glatt 
upp och fick bevisa att de är att räkna med 
även på stor bana. Även detta gick bra och 
flera av flickorna har även spelat framgångsrikt 
tillsammans med P13. Härligt för flickorna att 
visa att de också kan. 

Årets stora mål för F13 laget var ändå Knatten 
Cup i Sandviken. Det var detta som skulle visa 
bandySverige att bandy är en bra sport för 
tjejer. 

Vi startade från Åby tidigt på morgonen. Att 
bara all packning fick plats är ett under. Vi var 
tre lag som skulle samsas om packutrymmet i 
bussen. Det har nu visat sig att vissa killar inte 
kan sova annat än i säng, så de kasade med sig 
minst 3 extrasängar modell alldeles för stora 
för buss. Hur som helst så kom vi iväg på 

utsatt tid. Resan upp förflöt utan missöden. 
Simon servade oss med film hela vägen. Det 
var alla hans egna favoriter, typ, Det vilda 
fotbollsgänget, Sällskapsresan, Jönssonligan 
mm. 

 Telefonerna gick också varma. Det var ett och 
annat sms som skiftade ägare. Om föräldrarna 
tycker att telefonräkningen blev hög så finns 
en rimlig förklaring på detta. Tro mig. 

Väl framme i Sandviken var det dags för snabb 
inkvartering därefter var det bara att ladda för 
match. Det visade sig att våra motståndare 
Spånga/Brommsten hade kört vilse och var 
ordentligt försenade. Detta var inte till nackdel 
för oss. Flickorna var fokuserade och kunde ro 
hem en seger utan några större besvär. 
Siffrorna skrevs till 1-4. Redan här såg vi att 
flera av flickorna höjde sig över sin normala 
förmåga. Kanske var det snön och den klara 
luften som hade inverkan på tjejerna. 

Våra P11 pojkar spelade också sin första match 
på kvällen efter oss. Här blev det ett 
likaresultat då ett av Åbys mål blev bortdömt. 
Hål i målet! Skandal tyckte vi alla.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Emmelie in action 
 

Jag trodde nog att flickorna skulle somna som 
stockar direkt denna kväll men hej vad jag 
bedrog mig. Det var mycket kvar att ge i dessa 
unga damer även om klockan var mycket. Nu 
hade vi inte match tidigt dagen efter men visst 
hade de behövt sova lite tidigare än de gjorde. 

Nästa lag var inget annat än Edsbyn. Även här 
kunde vi gå av isen med en seger. 2-0 och 
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Edsbyn blev nog häpna över vad våra flickor 
kunde. 

Redan nu var vi klara för kvartsfinal. Våra 
nästa motståndare, Västerås, var däremot 
tvungna att vinna för att hålla sig kvar i 
turneringen. Tjejerna hade dock inga tankar på 
att köra på halvfart. Seger med 3-0 och 
flickorna hade nu gjort sig kända som riktiga 
fighters. Killarna från Västerås låg på banan 
och grät. Vi njöt! 

Kvartsfinalen mot Danmark var en uppvisning. 
5-0 är ett faktum. Ida med sin sträckta ljumske 
får mycket vilotid på bänken. Detta sätter ännu 
större press på de övriga spelarna. Erika var så 
utmattad att hon fick bäras ut till 
omklädningsrummet där dextrosol och bananer 
väntade. Helt underbart att se vad de är villiga 
att offra sig för sitt lag. Jag får ”ståpäls” av ett 
sådant agerande. 

Semifinal i Knatten Cup! 

 Flickorna är trötta och orkar inte riktigt stå 
upp mot Gustavsberg. Det har varit en tuff 
resa. Vi har trots allt bara haft en avbytare. 
Flickorna har inte alltid kunnat byta när de 

velat. Inte ens när de skadat sig. De har bara 
fått bita ihop och vänta tills det blev deras tur 
att få vila. Att vi förlorar med 2-3 svider, men 
inte helt orättvist. 

För att ladda om till matchen om 3:e plats fick 
gammalt hederligt tricks tas fram. Rådet var –
Ät nu så mycket godis ni orkar. 

Det festades på chokladbollar och godis och 
mackor. 

Det visade sig att detta hjälpte. Vi formligen 
körde över förra årets segrare GT 76 och kunde 
skriva in segersiffrorna till 5-0. Bronset var 
säkrat. Hejaklacken på läktaren var ett stort 
stöd. Tack killar. 

Bussresan hem var lika rolig som uppresan.  
Den här säsongen har verkligen sammanfört 
P13 och F13 på ett positivt sätt. Det lovar gott 
för nästa säsong då ett större samarbete måste 
till för bandyns överlevnad då det är små kullar 
av ungdomar. Det är med stort intresse vi följer 
dessa härliga ungdomar i framtiden. 

Vid pennan, Liliane Bodin, lagledare och 
hängiven bandyfantast. 
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Bob Dylan, Christer Sjögren och Baletten Svansjön. 
 
Vad har egentligen ÅTIF gemensamt med 
världsartisten Bob Dylan, svensktopps-
artisten Christer Sjögren och den 
Moldaviska baletten Svansjön. Ja inte är 
det mycket.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi är inga världsartister som gör 
Europaturné. Vi uppträder inte för +60-
folket och vi kan inte dansa balett. Men ett 
har vi gemensamt. Vi uppträder på samma 
scen.  
 
Visserligen gör vi det på vårt sätt. Vi fixar 
till så att det fungerar med scen, ljud, ljus, 
dekor och inte minst ser vi till att riva ner 
allt efter att de haft sina bejublade 
konserter. Vi har nu fått ett rykte om oss 
att vi alltid ställer upp där det vankas jobb.  
När det gällde Christer Sjögrens konsert 
med Pernilla Wahlgren så utökade vi vår 
arbetsinsats med att sköta spotlight samt att 

Eivor och Liliane fick äran att överlämna 
blomsterbuketter till dem.  
 
Christer Sjögren och Svansjön var på 
konserthuset i Växjö medan Bob Dylan var 
på Kinnarps Arena inför 6500 entusiastiska 
fans. Vi som var där och jobbade var inte 
så värst imponerad över vad vi fick se och 
höra. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stefan Nilsson som är en jäktad man 
uttryckte följande ”Egentligen hinner jag ju 
inte med sådant här men det är ju så 
förbaskat roligt och vilket tempo vi håller”. 
Det är väl så vi alla känner.  
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Summering av P-15 säsongen i ord och bild 
 
Årets säsong började med lite tuffare och hårdare barmarksträning än vanligt. Det blev 
mycket intervallträning, styrka och inlines innan vi fick ta de första skären på rinken i 
Rydaholm. 
 
Spelarna i P-15 gruppen är väldig träningsvilliga och har mycket vilja, både på träningar och i 
matcher. Denna säsong har vi haft nöjet att ha med många ambitiösa och duktiga tjejer i vår 
grupp. 
 
Årets cupdeltagande började i ABB-arena i Västerås där vi fick tuffaste motstånd men trots 
bra spel tog vi oss inte vidare från gruppen. Skobes cup i Katrineholm började mycket bra 
med seger mot Tillberga och cuptvåan ”Bajen”. Mot slutsegraren i cupen, Boltic-Göta fick vi 
oavgjort i gruppspelet. Efter två tunga morgonmatcher kom vi till slut på en sjätte plats. Vi 
har även provat på att spela med i P16-cup. Då många av de ungdomar som har ”rätt” ålder 
inne hade förhinder så ställde Åby upp med vårt duktiga P-15 lag. Skillnaden mellan lagen 
var stor i både ålder och kunskap så vi fick chansen att träna på vårt defensiva spel en hel del.     
 
I seriespelet ställde vi upp med två lag i Smålandserien. I grupp 1 kom vi på en tredjeplats och 
i grupp 2 slutade vi som seriesegrare.   
 
 
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Delar av P15 gruppen på årets bandyavslutning i Åby. 
 

Vi tackar föreningen och alla ungdomar för denna säsongen och hoppas på att vi ses till 
hösten. 

Ledarna P15 
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Årets föreningskiosk 2008 
Smålandsidrotten hade under 2008 en hel del 
kurser där föreningar i Småland skulle få 
inspiration till att utveckla sin 
mat/kioskförsäljning. 
 
Har ni lagt märke till att vi i kiosken även 
tillhandahåller blåbärssoppa, nyponsoppa, 
toast, morötter, frukt(ibland) etc.? Allt för vi 
ska att äta och leva sundare. Vi har givetvis 
inte plockat bort den varma korven, inte heller 
godiset men försöker tillhandahålla ett 
alternativ. 
 
När bandyförbundet förlägger sina cuper till 
vår bana försöker vi hjälpa till med att  
”utfordra kidsen”. Dessutom hade 
smålandsfotbollen i sept. sin test för flickor 13 
resp 15 år på våra planer. 
 
Vi har även hjälpt IKEA att fixa en något 
annorlunda fest för en 50-årsfirande 
medarbetare. De började med en intern 
bandymatch på banan. Trötta och framförallt 
hungriga serverade vi ärtsoppa. Mätta och 
belåtna fortsatte de till Vetlanda för att titta på 
bandy. Vad de inte visste var att vi samma 
kväll spelade seriefinal mot Målilla för då hade 
de ju kunnat stannat kvar för att få se bra 
bandy (Åtif vann). 
 
Jag bifogar hela sammanfattningen som gjorde 
att vi tilldelades andra pris 7000:- kronor. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi har utbildat oss i både praktisk matlagning i 
Växjö och kost och näringslära på 
”damklubbshelgen” i höstas, där vi för övrigt 
fick massor med inspiration att jobba vidare 
mot sundare alternativ. Vi arbetar 
kontinuerligt med att förbättra och öka utbudet 
av hälsosammare alternativ i cafeterian, så 
valet att välja ett sundare alternativ skall bli så 
tilltalande som möjligt. Det finns färsk frukt 
och mackor till försäljning. Vi har samma pris 
på mackorna som korven. Vi arbetar för en 
trivsam miljö och har tända ljus på borden. Vi 
försöker källsortera men kan bli bättre på att 
kompostera hushållsavfallet. Arbetet är 
förankrat i styrelsen. 2 ungdomar ingår i 
arbetsgruppen. Vid våra cuper och läger 
serverar vi alltid hemlagad husmanskost med 
sallad, råkost och hårt bröd. Vi serverar ingen 
saft utan har citronvatten som måltidsdryck 

Eivor

Vilken insats Syfte Tidsplan  Ansvarig 

Tillsatt en ”Miljö chef” Bli bättre på att 
källsortera 

Säsongen 08-09 Gunilla 

Förändrat sortimentet i 
cafeterian 

Bli en hälsosammare 
cafeteria 

Ständigt pågående Damsektionen 

Bildat arbetsgrupp som 
har diskuterat utbudet i 
cafeterian 

Få med ungdomars 
tankar i arbetet med att 
bli en hälsosammare 
cafeteria 

Juni- tillsvidare Johanna A 

Utbildning 
Praktisk matlagning 

Ökad kunskap, tips och 
idéer + 
erfarenhetsutbyte 

2 April  

Utbildning 
”Bra mat och dryck” 

Ökad kunskap, tips och 
idéer + 
erfarenhetsutbyte 

11 Oktober  

Nya inköp Ökad trivsel Hösten -08 Anita och Catta 
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Damlaget/F15 & F13 
 

Årets bandytjejer i Åby har haft en säsong med 
djupa dalar och höga toppar trots att bandy 
spelas på is. Vårt tidigare damlag har nu bara 
några få spelare kvar efter att skador och andra 
intressen tagit över. 
 
Men de få som satsat på sin bandy har istället 
fått en otroligt framgångsrik säsong med 
bla.tredjeplatsen bland grabbarna i knatten cup 
för F13 flickorna. Moa N-Emelie B-Emilia P-
Linnea B-Cicci O-Erika C-Matilda B-Ida P 
blev ett gott gäng under Liliane, Peter och Pers 
ledning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Elin Persson 
 
Målvakten Matilda blev även Götalands-
mästare för klubblag med Åbygrabbarna i P13 
där hon galant spikade igen buren. Här har vi 
ännu en stor talang. Och utöver klubb-
framgångarna blev flera av spelarna 
Götalandsmästare med Smålandslaget F13. 
 
På tal om Smålandslag så har vi haft F15 med 
Erika G & Mikaela Dahl som spelade sin första 
SM final för F15 helgen 14 mars, och många 
av Åbys spelare genom tiderna har tagit sig till 
ett SM silver som blev facit för detta duktiga 
lag. 
 
Erika blev tidigare skyttedrottning vid 
kvartsfinalspelet i Stockholm och har lätt att 
peta in bollen bland maskorna i buren. Vi har 
även haft med en ledare för F15 i finalen, Leif 
G som nog inte kunde tänka sig att han skulle 
leda ett lag som spelar SM final i bandy när 
han spattat omkring och sparkat boll på 
grästuvorna vid Lutavallen.   

 
Äldsta flickorna Elin Andersson och Elin 
Persson har gjort en säsong med dubbelspel i 
Åby och Allsvenskan med Waggeryd-
Jönköping. Dubbla straffräddningar mot 
Sandviken och mål i debutmatchen mot 
Edsbyn är meriter som låter bra. De bägge har 
lagt många och långa resor till match och 
träning i år. 
 
Även unga F15 talangen Erika Gabrielsson 
fick göra sin Allsvenska debut mot Nässjö, och 
där kommer det säkert fler meriterande 
matcher framöver. 
 
Till nästa säsong kommer spillrorna av 
dam/stora flicklaget att försvinna upp i 
grabbarnas lag med de spelare som fortsätter. 
Ingenting varar för evigt, inte ens Åbys stora 
flicklag och vi ledare Leif o GP får istället 
chansen att göra storstilad comeback via 
veteranlaget 2010 och hjälpa till med de lite 
yngre lagens sysslor och sköta våra uppdrag 
för Smålandslagen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ida persson 
 
 
Med detta inlägg får jag tacka för det antal 
säsonger jag haft nöjet att tillbringa på och 
invid isen i Åby med F15 flickorna, deras 
föräldrar och Leif. 
 
                                                                                                                            
// Gp 
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Malmö Arena – Melodifestivalen 2009. 
 
Vad har Malmö Arena och Melodi-festivalen 
2009 med Åby/Tjureda IF att göra. 
 
Jo för tredje året i rad jobbade vi med detta 
projekt. Det var att bygga scen, ljud och ljus 
m.m. tisdagen den 24 februari och sedan var 
det att riva ner allt igen efter de åtta låtarna på 
lördag natt den 28. 
 
Ibland kan man undra om man är riktigt klok 
som åtar sig ett arbete 23 mil från hemorten.  
 
Klarar vi detta? Den frågan kommer för en mer 
än en gång. Man måste tro på att det fixar sig 
och det gjorde det med råge. Det känns så 
otroligt skönt när jag ställer frågan: ”Du har 
väl ingenting för dig på lördag natt den 28/2 
eller!!!. ”Nej, det tror jag inte” får jag oftast till 
svar. ”Bra”.säger jag. ”Då åker vi till Malmö 
och river scenen efter Melodifestivalen”. 
Härligt med alla som på detta vis ställer upp.  
 
Vi var 35 personer som åkte ner lördag kväll kl 
1730 och efter 12 timmar var vi tillbaka efter 
väl förrättat arbete och rekordsnabb rivning. 
Inga sura miner utan mera spontant, ”F-n vad 
skoj det här är”.  
 
Likadant var det på tisdagen när ”Järngänget” 
(vi som är lediga på dagtid) startade från Åby 
kl 04.45 på tisdagsmorgonen den 24/2 för att kl 
8.00 starta i Malmö med att bygga upp det 
hela. Att vi sedan jobbade så bra att vi hann 

hem och fick se det mesta av kvalmatchen mot 
Kareby var inte illa.  
 
Vem som vann Melodifestivalen har jag ingen 
aning om men vad gjorde det. Det viktigaste 
var att vi vann – vi klarade av både Kareby och 
Melodifestivalen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Agnes gick vidare till Globen 
 

Samtidigt är det oerhört trevligt och roligt att 
jobba ihop med de proffsiga killarna med 
Micke Lindström i spetsen. Jag är oerhört 
imponerad över hur de får allt att fungera in i 
minsta detalj. Det är kunskap och logistik på 
högsta nivå. Heder åt Er alla, jag återkommer 
snart med mera projekt. /Owe/
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Bergvärmeanläggning till Klubbstugan 
 
När vi 1963 köpte Åby skola och det blev 
vår klubbstuga så var det vedeldning i  
plåtkaminer som gällde. Senare gjorde vi 
en stor renovering och installerade 
oljeeldning. Då kändes det rätt och det var 
skönt att slippa såga ved och elda. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Niklas ser till att det blir varmt i duschen 
 

Nu hade vi det alltid varmt och det var 
varmvatten i duscharna. Oljan var det rätta 

och billigt var det. Tider förändras och 
oljepriset har stigit i höjden samtidigt som 
oljepannan var 37 år 
 
Vad skulle vi nu använda till uppvärmning. 
Efter överläggning med Söders Olja & Rör 
togs beslut om att installera bergvärme. 
Över 200 meter borrades så saken var 
snabbt klar. Installationen av Thermias 
bergvärmepump Diplomat Optimum 12 
G2 gjordes på två dagar av Niklas och 
hans gäng. En extra varmvattenberedare på 
300 liter sammankopplades med 
värmepumpen så att det alltid ska finnas 
gott om varmvatten till alla idrottstjejer 
och killar mfl som använder duscharna i 
vår klubbstuga. 
 
En investering på över 190.000:- men 
samtidigt så bidrar vi ju till 
miljöförbättring. Vi har fått ett bidrag från 
Fritidsnämnden på 90.000:- för 
energisparåtgärd. Redan efter ett halvår 
kan vi konstatera att det blivit över 
förväntan och som det ser ut nu så kommer 
denna investering att betala sig på tre år. /  
 

Owe 

Stipendium till Erik Ivarsson. 
 
===================================================================

Smålandsbandyns ungdomsfonds 
stipendie (f.d.Bertil Jonssons minne) har 

tilldelats Erik Ivarsson. 
 
Erik tilldelades priset för sitt sätt att 
uppträda på banan, sin träningsvillighet, att 
alltid se möjligheter och därtill som ett 
ungdomligt föredöme. Stipendiet utdelades 
av Svenska BFs ordf. Håkan Ramsin i 
samband med Smålands Bandyförbunds 
årsmöte. ÅTIF gläder sig naturligtvis 
mycket över att en av våra duktiga 
ungdomar tilldelats detta stipendium. Erik 
lämnar nu ÅTIF för Elitseriespel i 
Vetlanda BK och vi får bara önska honom 
lycka till på den inslagna vägen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



TJUR NYTT 

 13 

  

Sponsorträff 
 
En fredagskväll i mitten på januari bjöd 
föreningen in till sponsorträff i cafeterian vid 
bandybanan. Ett 30-tal hade hörsammat 
inbjudan. Nu var inte detta vilken fredagskväll 
som helst utan den fredagskväll som Åby och 
Öjaby spelade derbymatch. Det gäller att 
förena nytta med nöje. 
 
Efter lite minglande startade vi med att servera 
ärtsoppa och punsch. Som uppvärmning inför 
bandymatchen smakade det suveränt. 
 
Owe informerade om föreningen, 
verksamheten, ekonomin osv. Att vi har en 
oerhört engagerad ledarkarder både för senior 
och ungdomsverksamheten. Budskapet att vi är 
beroende av ett starkt sponsorengagemang gick 
säkert fram.  
 
”Lillen” kom och informerade om säsongen i 
allmänhet och kvällens match i synnerhet. 

Taktiken för kvällen var att köra för fullt i 90 
min och därmed trötta ut motståndarna samt att 
pricka in några hörnor(undertecknads 
önskemål). Alla spelarna var friska och 
skadefria sånär som på ”hagge” som fått 
säsongen förstörd med en knäskada. Lars har 
en lite dålig ljumske men han skulle spela så 
gott det gick. 
 
Ja – ”gick gjorde det”. Efter 45 min ledde 
ÅTIF med 10 – 0. ett sådant målkalas har jag 
aldrig upplevt. Det var bara att stå och njuta. 
Trots taktiken mattades tempot i andra halvlek 
och matchen slutade 13 – 1.  
Ett stort TACK till våra sponsorer som gör det 
möjligt för oss att kunna fortsätta bedriva vår 
stora verksamhet. 
 
/Eivor 

Bandyavslutning! 
 
En bandysäsong går otroligt fort speciellt när 
man tittar bakåt. Det var ju inte så länge sedan 
första träningen på is startade och alla var 
fyllda av förväntningar. Nu står vi här runt 
bandybanan en fredagskväll med riktigt 
bandyväder stjärnklart och ett par grader kallt. 
Grillmästarna har intagit sina positioner och 
festligheterna kan börja. 
 
Lyset släcks ned och samtliga ungdomar åker 
in på banan tillsammans med ledare och ett 
stort antal facklor. De samlas på mittplan. De 
”större” grabbarna tar av sig hjälmarna för nu 
skall Cissi sjunga nationalsången. Detta är så 
otroligt stämningsfullt så man får ”ståpäls”. 
 
Nu skall alla spela match. Man spelar mot 
varandra i de olika åldersklasserna. Resultatet 
är av mindre betydelse men kämparglöden är 
100%. Om inte förr så får nu föräldrarna se vad 
regelbunden träning ger för resultat. Den 
tuffaste matchen var givetvis när de stora 
grabbarna mötte ledarna. Trots att ledarna 
spelade med 15 man hela matchen vann 
grabbarna med 2-0. Det är alltså lättare att 
berätta om hur man skall spela än att utföra det 
själv. 

 
Under tiden har grillmästarna ett tufft jobb att 
serva både publik och spelare med korv och 
dricka. Det verkar vara en oändlig kö men 
korven räckte trots att det såg lite riskabelt ut 
ett tag. 
 
Samtliga deltagare får en guldmedalj för 
tappert kämpande under säsongen. Vi hade 
även några seriesegrare som fick ytterligare en 
medalj. De flesta lagen visade sin uppskattning 
genom att överräcka blommor till sina ledare. 
 
Mats Melin fick motta en present för det 
otroliga arbete han lägger ner på isbanan. Han 
kör över 200 mil runt runt på banan varje 
säsong.  
Undra på att han verkar snurrig ibland! 
(undertecknads anm.) 
 
Nu var det dags att återigen släcka ner 
belysningen för att beskåda ett sprakande 
fyrverkeri som syntes över hela Åby.  
 
Mats & co kan nu med gott samvete stänga av 
kompressorerna och hoppas på nya aggregat 
till nästa säsong./Eivor 
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 P17 2008-2009
Det var i slutet av säsongen 2007-2008 som jag 
fick frågan av Lillen om jag ville ta över som 
tränare för P17 laget (precis innan deras 
slutspel skulle börja). Å det kändes väldigt 
stimulerande och spännande (men en viss press 
också, vid tanke på tidigare års framgångar 
med P17). För jag visste att vi hade åtta 
stycken väldigt duktiga killar födda 92. 
Men som alla vet så går det ju inte att spela 
med bara åtta spelare. 
 
Så vi fick titta neråt i föreningen bland våra 
yngre duktiga spelare. Totalt plockade vi ihop 
en trupp på nitton spelare födda ifrån 92 till 95. 
Med bland annat ett nyförvärv (Markus 
Johansson) hockeylirare från Strängnäs som 
pluggar på golfgymnasiet ihop med en av våra 
spelare. 
 
Säsongen började med att vi fick en inbjudan 
från Edsbyn om att delta i deras P17 cup. Å vi 
kan bara tacka föreningen för dom 
förutsättningarna vi fick för att förbereda oss 
inför denna jätteuppgift. Till och med 
seniorerna gav bort istider i ishallen till oss. 
Så efter många ispass i både Växjö, Alvesta 
och Rydaholm så var det dax för avresa till 
Edsbyn. 
 
Men väl uppe i Edsbyn gick det inte 
resultatmässigt bra för laget, lite kanske pga att 
vi saknade vår stora stjärna Gustav Johansson 
(skada i fotbollsmatch en månad innan). 
Men för laget var denna resan det bästa som 
kunde hända. För detta var ett mycket bra sätt 
att svetsa samman gängen inför säsongen. 
 
Så väl dax för säsongens första match 
(Jönköping borta) var laget väldigt suget på att 
spela bandy. Tyvärr fick vi möta ett Jönköping 
som la mer energi på att försöka skada oss än 
att spela bandy. Men vi lyckades vinna över 
Jönköping med 6-2 å spelade väl inte 
propagandabandy, men vinsten kändes väldigt 
skön efter bara förluster uppe i Edsbyn. 
 
I andra matchen ställdes vi mot Kareby från 
Kungälv (ett lag som vi aldrig har mött i Åby), 
även denna matchen vann vi med 5-2. Men i 
tredje matchen på säsongen, mot Nässjö borta 
kom första förlusten 1-6. 

Därefter mötte vi ett mycket väl spelade 
Vetlanda hemma i Åby. Vi lyckades pressa 
dom väldigt bra i 20 minuter men sen orkade 
vi inte stå emot deras offensiv, förlust 1-10. 
Men när vi summerar säsongen så är det trots 
allt bara två lag som har slagit oss i serien, 
Nässjö och Vetlanda. Totalt tio segrar och fyra 
förluster å en tredje plats i serien. Detta måste 
jag säga är helt enormt med tanke på att vi är 
Sveriges yngsta P17 lag (denna säsong). 
 
Under seriens gång har vi använt spelare från 
födda 96 till 92. Så väl dax för slutspelet, 
hamnade vi i en grupp med Falun och Sirius, 
lag som båda slog oss i Edsbyn. Falun 
lyckades även denna gång slå oss (2-10) men 
Sirius fick vara med om vår bästa match för 
året, vinst med 5-2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Men för att citera Owe Svensson när han 
ringde till mig uppe i Falun - ni har ju bara ett 
P16 lag med er upp.  Detta var inget konstigt 
för oss, vi har hela säsongen spelat med ett 
väldigt ungt lag. 
 
Till sist vill jag ta fasta på något som 
grabbarna sa till mig i ett tal på avslutningen - 
Åbys P17 skrev inte någon bandyhistoria 
denna säsong, men det tycker jag definitivt 
med tanke på att vi, som jag sa innan, gjorde 
denna resan med Sveriges yngsta P17 lag. Så 
framtiden ser ljus ut för Åbys del. Till sist vill 
jag tacka föreningen för all uppbackning som 
vi fått (utan den vore inget av detta möjligt). 
Men framför allt vi jag tacka alla grabbar i P17 
truppen (och även övriga ledare i P17 Per N, 
John S och Åke H) för en oförglömlig säsong, 
den bästa i mitt bandyliv som ledare. 

/Roger Lif Tränare för P17 2008-2009 
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Slussfestiva l 

 
Lördag 27 Juni 

 
Start kl 13,00 med dragkamp. 

 
Småstjärnor med Peje, 

lotteri, servering, 
 
 

    Kom och heja fram 
   din gata i stafetten 

 
 

Ankracet börjar 
   kl 21.00 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
              

                             Dansa natten lång  
                            till Peje & Co 
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Efter bandysäsongen 2008-09….. 
 
var vi ni nog många som tänkte tanken – 
Vi var ju så nära! Vårt A-lag vinner serien 
för första gången sedan 1991 och var ändå 
inte direktkvalificerade för att spela 
allsvensk bandy utan att måste kvala. 
Varför skulle seriesystemet ändras just 
efter denna säsong? Men sådana var 
förutsättningarna och vi visste att det 
skulle bli mycket svårt att nå upp till 
allsvenskan. Lagets förhoppning och 
ambition före säsongstarten var att vara 
bland de tre första lagen i serien men 
alltefter som säsongen gick och vi märkte 
att vi kunde slå alla lag så växte 
målsättningen fram – vi ska till kvalspel.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Det stod så småningom klart att det var 
Målilla som var huvudopponenten till 
seriesegern. Vi kopplade ett litet grepp när 
vi besegrade GOIF på bortaplan i 
december och laget fortsatte att slå allt 
motstånd ända fram till tolfte omgången. 
Bortamatchen mot Månsarp IF på Råslätts 
IP satte punkt för en skön segerrad och helt 
plötsligt smög det sig in en känsla av 
osäkerhet i laget. Försvarsmässigt funkade 
det men framåt började man tveka, försöka 
gå runt motståndarförsvaret i stället för 
rakt på mål, avsluten kom för långt ut osv. 
Även nästa match mot Nävelsjö förlorades 
och när Målilla kom på besök den 30 
januari för en direkt seriefinal så var det 
många som ställde sig den där frågan igen 
– Vart står vi egentligen?  
 

Målilla hade chansen att med en seger 
rycka i serietoppen och med två förluster 
bakom oss, med Micke Hagberg skadad i 
försvaret så var det verkligen en tuff 
mental uppgift - man kunde verkligen tala 
om nyckelmatch. Men en lyckosam 
inledning på matchen gjorde att laget 
kunde slappna av och man gjorde en 
kanonmatch och när Jesper Jonsson gjorde 
6-1 5 min i på andra halvleken så trodde 
nog alla att det var klart. Målilla gav dock 
inte upp och när Tomas Nyman reducerade 
till 6-5 med 20 min kvar att spela så var det 
match igen. Men under dessa 20 min 
visade laget kvaliteter som gjorde att 
hoppet om allsvenskan väcktes igen. Man 
stod emot och man lyckades höja sig ett 
snäpp till och Jespers förlösande 7-5 mål 
kändes som ett kvitto på hela säsongen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Efter den matchen hade laget allt i sina 
egna händer. Vann vi de återstående 
matcherna så var saken klar. Det låter ju 
enkelt men när de gula åkte ut på 
kopparvallen i Åtvidaberg den 21 februari 
för den sista matchen och vetskapen att 
med en vinst så var seriesegern klar så var 
det tydligt för de som kände spelarna att 
det fanns mycket nerver med i spelet. 
Åtvid bjöd bra motstånd och vårt spel var 
ibland krampaktigt men Lasse och Per 
Thuresson gav laget lite arbetsro genom 
mål på straff och frislag i den första 
halvleken. Martin Jonsson satte så en hörna 
en bit in i den andra halvleken och saken 
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var klar. Åby-Tjureda IF serisegrare i div 1 
Södra Götaland.  
 
Kvaldags – Kareby IS från Kungälv skulle 
stå för det första motståndet. Segraren 
skulle i andra omgången möta BK 
Jönköping. Åby började hemma mot 
hittills obesegrade Kareby och efter den 
bästa matchen denna säsong på 
kontsisbanan i Åby så stod det 6-3 på 
matchtavlan. Men skulle det räcka? Svaret 
blev – Nej! KIS vann hemma med 4-1 och 
med totalt 7-7 i mål så var det Kareby som 
gick vidare med fler gjorda mål på 
bortaplan. Snacka om att snubbla på 
mållinjen. Jönköping gjorde sedan 
processen kort med Kareby och behöll 
därmed sin plats i allsvenskan och det 
kändes kanske inte som att vi hade räckt 
till där men visst hade vi velat pröva.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Slutsummeringen för våra seniorer är ändå 
att man har gjort en fantastisk säsong. A-
laget seriesegrare och B-laget hamnade på 
en hedrande 5 plats i div 2. I de båda lagen 
har totalt 42 spelare deltagit och noterbart 
är att 25 st är under 20 år. Visst hade det 
varit kul att spela i allsvenskan nästa 
säsong men nu blev det inte så och vi får 
fortsätta att jobba på den nivå vi är och där 
satsningen på ungdomarna är en av 
hörnstenarna. Vi ser ju att det lönar sig och 
vi får väl glädjas åt att ha Åby-ungdomar i 
såväl allsvenskan som i elitserien nästa år – 
men då i andras matchställ.    
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bilder från årets kalender  
Åby Tjuredas Bandybönder 

 
Micke Sundholm 
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Vägen till seger i Götalandsmästerskapen för P13 säsongen 

2008/09 var ju inte direkt spikrak! 
Då sitter man här och försöker summera säsongen 
ytterligare ännu en gång! Det första man kommer 
att tänka på är att 11:a-manna bandy var nytt för 
väldigt många av lirarna. Endast 5 spelare (de 5 
som slutat är undantagna) av en trupp på 25 st lirare 
spelade 11:a-manna bandy förra säsongen. Av 
dessa 25 var det dessutom hela 6 st spelare som var 
helt nya, dvs de hade aldrig spelat bandy tidigare. 
Spannet på bandykunskaperna i truppen varierade 
med andra ord från spelare som tillhör de absolut 
bästa i Småland till de som precis börjat åka 
skridskor denna säsongen!  
 
Inte undra på att det gick som det gick eller vad 
sägs om en serieinledning med 3 raka förluster och 
hela 34-4 i målskillnad! Detta följdes upp med 
ytterligare 3 förluster och en seger innan serien 
vände! Julvila som ett särklassigt jumbolag med ett 
snitt på dryga 10 mål i baken. Matcherna varar i 
2x35 minuter! Inte särskilt svåranalyserat...... Vi 
måste börja lära oss att jobba tillsammans och då 
framförallt med det viktiga styrspelet. Vi ledare 
bröt helt enkelt ihop och insåg att här måste det 
tränas på ett mycket mera taktiskt sätt. Lösningen 
blev lite mer styr-/försvarsövningar i nivåanpassade 
grupper. Om nivåanpassning vet att vi det finns i 
princip lika många åsikter om som det finns 
människor, men vår åsikt och de tidigare 
erfarenheter vi har är att det är bättre att man ”är 
med” och gör rätt än att man blir frånåkt och i 
princip inte har en chans i t.ex 1 mot 1 övningar. 

Vår uppgift är ju trots allt att göra ALLA spelarna 
bättre. Nåja nog om detta, vad hände då? Jo ALLA 
spelare blev faktiskt bättre och vi avancerade i 
serien och slutade på en hedervärd 5:e plats av 
totalt 8 lag. Vi skulle faktiskt vilja påstå att vi, både 
som lag men även individuellt, under säsongen 
utvecklades mycket mer än övriga lag i Småland. 
Det kan faktiskt tilläggas att Vetlanda, Nässjö samt 
Jönköping var i en klass för sig och med tanke på 
detta så kom vi ju faktiskt tvåa! Om inte om 
fanns.....  
 
Vi har även under säsongen deltagit i Götalands-
mästerskapen vilket för oinvigda är bandyns 
motsvarighet till DM i ishockey (ni vet dom som 
har böjen på klubban åt fel håll). Deltagit är kanske 
fel ord för vi skrev faktiskt in oss i Åby/Tjuredas 
historieböcker i och med att vi vann hela skiten. Vi 
är nämligen det första laget i föreningens historia 
som vunnit detta mästerskap! Inte illa alls med 
tanke på hur den här lilla summeringen av året 
inleddes. 
 
Med dessa rader vill vi ledare passa på att tacka 
föräldrar, domare, motståndare och sist men inte 
minst alla tappra bandykrigare i Åby/Tjuredas P13 
lag för den gångna säsongen. Mycket bra kämpat 
och ha nu en riktigt skön sommar så ses vi till 
hösten. 
 
Bästa bandyhälsningar från ledarna i P13 
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Lyckat läger på Visingsö. 
 

Årets träningsläger var placerat ute på 
Visingsö. Nu när vi har så många unga nya 
spelare med oss kändes det tryggt för oss 
ledare att vara på en ö så ingen kom bort. 
Vi var 22 st spelare och 3 ledare som gav 
oss iväg runt middagstid i 6 bilar. 
 
Resan gick bra och vi var i väldigt god tid 
till den förbokade färjan så ett stopp i 
Gränna för att inhandla lite polkagrisar och 
annat godis var inga problem. Efter en 
stunds ytterligare väntan i solen kom vi på 
färjan som tog oss över till Visingsö. 
 
Okej nu är vi framme vart skall vi nu? Jaja 
det finns bara en väg vi provar den. Väl 
framme vid anläggningen fick vi våra rum 
som inte var helt fel. Eftersom det var flera 
lag där samtidigt så var det fullt på 
vandrarhemsdelen så vi fick rum med 
hotellstandard. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi bodde 2-3 personer i varje rum och där 
fanns tv, toa o dusch. Dessutom hade vi 
tillgång till bra plan, stort konferensrum, 
gemensamhetsutrymme med kök, eget 
omklädningsrum under hela helgen, trevlig 
matsal med god mat, vackert väder, ja ni 
hör hur det låter helt enkelt suveränt. Svårt 
att önska sig mer än så. 
Vad gjorde vi då under tiden, jo vi spelade 
2 matcher mot andra div 4 lag som var där 
på läger, vi hade 2 bra träningspass och 
något teoripass. Oj vad tiden går fort när 
man är iväg på det viset, vi ledare hade 

naturligtvis hoppats hinna med ännu mer. 
Mellan varven hade vi lite lekar och upptåg 
som Emma, Sara och Fia ansvarade galant 
för. Den traditionella plumptävlingen hann 
vi också med, vi gratulerar årets vinnare 
Sara Gabrielsson. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Matcherna gick väldigt bra vi spelade 2-2 i 
den första matchen mot Munkedal och 
vann den andra mot Ulricehamns IFK med 
3-2. Vi är väldigt nöjda över att vi är på 
gång med ett eget spel längs marken och 
att vårt zonförsvar med press och 
trebackslinje se ut att hålla även mot lag 
som har ambitionen att komma på övre 
halvan av sina serier. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sammanfattningsvis så var det ett suveränt 
läger på alla sätt och det känns som vi har 
ett positivt klimat i gruppen, Nu hoppas vi 
att det skall ge effekter i seriespelet för 
båda lagen och att ni som läser detta 
kommer och hejar på oss vid våra matcher. 

Kenneth, Leif o Micke
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Till Nisses minne! 
Nisse ”Bams” finns inte längre bland oss. Vi är många som 
saknar den ”gamle” Nisse, en genuin föreningsmänniska. Han 
var en omtyckt ungdomsledare i bandy, han tränade våra 
fotbollsdamer och han har spelat såväl bandy som fotboll. I 
hela 18 år jobbade han bl.a. med vår konstfrusna bandybanan 
och satt på ismaskinen. Han var styrelsesuppleant i ca 20 år. 
samt ställde alltid upp som busschaufför på våra träningsläger 
eller Danmarksresor. Vidare var han en stor tillgång vid våra 
byggnationer. Framför allt minns vi alla fester och 
semesterresor vi gjort tillsammans. Du var en otrolig 
mekaniker till Allans båt i Turkiet. Hans underfundiga humor 
som bara kom spontant. Vi kommer att sakna Nisse på sin egen 
åskådarplats vid fotbollsmatcherna. 
 
Du hade många planer för vad du skulle göra efter pensionen. 
Tyvärr är det inte alla drömmar som slår in.Vi, Åby Tjureda IF, 
skall minnas Nisse som den föreningsmänniska han var 
samtidigt vill vi tacka alla som genom att hedra hans minne 
skänkt gåvor till vårt ungdomsarbete. Eivor o Owe 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sportlovsbandy
 

Som projektarbete arrangerade 
Carl och Gustav Warelius årets 
sportlovsbandyskola till glädje 

för ett 30-tal ungdomar. Ett 
toppenbetyg till Carl och Gustav 

för deras fina upplägg med 
sportlovsbandyn. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Carl & Gustav Warelius efter 
avslutningen på sportlovsbandyn. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ungdomar på årets sportlovsbandy 



TJUR NYTT 

 22 

Mikael Hagberg-Åldermannen i laget
Mikael Hagberg har i år fyllt 40 år och är 
med det en man med rutin och även 
åldermannen i laget. Han bor på Söder i 
Växjö tillsammans med sonen Max 8 år 
(nybliven bandyspelare även han) och 
jobbar som grävmaskinist på Schakt & 
Transport. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Som de flesta andra började Mikael med 
fotboll (Rottne IF) som liten kille men la 
av vid 14 och sen tog bandyn vid istället. 
Det innebär att han har spelat bandy i ca 25 
år varav ca 20 år i A-laget. Han har dock 
lagt av två gånger men inte kunnat hålla 
sig borta särskilt länge.  
 
Hur det blir till nästa säsong vet han inte 
än. De senaste åren har han funderat på att 
lägga av men sen har sugit kommit framåt 
hösten och då har han som han säger fått 
idiot-träna för att komma i form i tid.  
 
Även när det inte är bandy är Mikael minst 
sagt aktiv. Han håller på med Enduro på 
hobbynivå, har ett par båtar och smiter ofta 
ut på sjön och fiskar eller sticker till skogs 
och jagar. Och så förståss det bästa han 
har, Max som också vill ha del av pappas 
tid. Så det är inte risk att det finns någon 
soffnötare här. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

En glad linslus 
 
I år blev det tyvärr en lugnare andra halva 
av säsongen. Inre ledbandet i knäet gick av 
vilket gjorde att han även missade kvalet. 
Han tyckte att de genomfört en fantastisk 
säsong och att det är kul att man som 40-
åring kan ha så roligt ihop med de duktiga 
17-åringarna killarna i laget.  
 
Höjdpunkterna i karriären är dels att som 
18-åring får komma upp och spela i 
”storhetslaget” med Sten Norén, Greger 
Hallén m.fl samt de två sista säsongerna 
med ledarna Janne, Lillen, Bernt och 
Stefan som har utvecklat det unga laget 
från förra säsongen till att spela riktigt bra 
bandy vilket ju visat sig i resultatet i år. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Att aldrig ge upp är en av Mikaels styrkor även om 

man som här kan bli lite blåslagen ibland 
 

Eva Berg 
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Två parhästar och ledarprofiler 
 
Roger Petersson och Johan Svensson som 
följt varandra som ledare allt från skridsko-
skolan till att nu ha hand om P11-laget.  
 
Roger är 43 år och har ett genuint 
idrottsintresse vilken han överfört till 
sonen William, 10 år, som spelar både 
bandy och fotboll. Lilla Bea på 8 år är 
också med på såväl bandy - som 
fotbollsplanen. Roger med sambo Annelie 
Adamsson och barnen bor på Rydet. Bara 
100 meter från sin bror Kent. Som Roger 
uttrycket det ”vi har svårt att klippa 
navelsträngen”. 
 
De har båda varit målvakter i såväl bandy 
som fotboll. Roger är Stor Grabb i bandy 
med 207 A-lagsmatcher under 17 säsonger 
tills ryggen satte stopp. Att sluta med 
bandy var inte tänkbart utan efterföljande 
säsong blev det till att vara ledare för 
skridskoskolan och sedan tog Roger över 
lagledarsysslan för A-laget under Ulf 
Särnklints tränartid och så har det fortsatt. 
 
 
 
 
 

 
 
Utöver bandy i ÅTIF har Roger spelat 
fotboll på Div 4-nivå i Rottne IF och är nu 
också fotbollsledare där. En säsong spelade 
han också fotboll i ÅTIF men då som 
utespelare.  
 
Den ledare som betytt mest för honom är 
Åke ”Blossing” Pettersson som under alla 
hans år var målvaktstränare. När det gällde 
speciella bandyminnen som etsat sig fast så 
är det när vi åter gick upp i näst högsta 
serien och vi blev förärade rosor på planen. 
Ett annat minne är när han stod i mål mot 
dåtidens bästa bandylag Jenisej eller när 
han fick vara värd för Finska Landslaget. 
Så är det naturligtvis alla träningslägren.  
 
Den tid som blir över efter arbetet inom 
handikappomsorgen och som ungdoms-
ledare lägger han på huset. 
 
Glädjen att vara ledare enligt Roger är att 
se glädjen hos barnen samt hur de 
utvecklas samt inte minst att få ge tillbaka 
lite av allt som idrotten har gett honom.

 
 

Roger med sin idrottande barn William och Bea 
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Johan eller ”Fezen” som är hans 
smeknamn är 41 år och har spelat 118 A-
lagsmatcher i bandy som hårdför men juste 
back och liksom Roger på näst högsta 
nivån. Han är gift med Malin (f.d. 
fotbollspelare på Div 2-nivå i Växjö FF) 
och bor i Brittatorp med sjötomt vilket 
naturligtvis bidragit till att fritidsintresset 
utöver idrott är fiske.  
 
Han jobbar på Rottne Industri AB. De har 
två idrottsintresserade barn, Jonatan, 9 år, 
och Fanny, 7 år (man kan tro hon föddes 
med skridskor på fötterna). Som Johan sa 
”när Jonatan låg i vaggan drog vi, jag, 
Kent Petersson och Håkan Bringe igång 
ÅTIFs skridskoskola och det har nu 
verkligen börjar ge resultat. Redan då 
förstod nog Johan vilken talang som låg i 
vaggan.  
 
Sedan har det bara fortsatt uppåt i åldrarna 
som ledare för att nu tillsammans med 
Roger ha ansvaret för 35 stycketn 11-
åringar. 
 
Johan har också spelat fotboll (Div 4) i 
Rottne IF men på sommaren är han mera 
som en hjälpande förälder som han 
uttrycker det. 
 
 
 

Innan det blev bandy som tog över var 
Johan en av svensk skidåknings största 
talanger på elitnivå som junior. Största 
minnet var när han fick representera 
Småland i Kalle Anka Cupfinalen i 
Rättvik. Det var stort. På grund av att 
snöproblemen blev allt större så la Johan 
skidorna på hyllan och det får vi ju i ÅTIF 
vara glada för samtidigt som det hade varit 
roligt att följa Johans framfart i skidspåret 
också. 
 
Den ledare som inspirerat honom mest är 
Ulf Särnklint som lyssnade och fick ihop 
gruppen på ett härligt sätt.Bandyminnet 
som låg närmast till hands för Johan var 
som ledare i årets KNATTEN CUP i 
Sandviken. Att han har ett oerhört 
engagemang visar sig bäst när Malin talade 
om att Johan med stolthet och darr på 
rösten ringde från Sandviken efter att 
ungdomarna vunnit över Hammarby. 
 
För Johan är det som han säger ”en kick 
när han ser att ungarna utvecklas och 
lyssnar” eller ”det är skitroligt att åka till 
varje träning”.Från ÅTIFs sida är vi 
naturligtvis glada över att Johan och Roger 
efter sin aktiva tid har fortsatt med bandy 
och nu som framgångsrika ledare. Vi 
hoppas och tror att de har många, många 
fina år framför sig.

 

Johan Svensson med sina idrottande barn Jonatan och Fanny 



TJUR NYTT 

 25 

Herrlaget i Danmark 
Då var det dags att sammanfatta träningslägret 
Tiköb. Vi samlades runt lunchtid vid Pe-Ge 
minibuss och körde i sånär som samlad trupp 
ner till Helsingör. När vi kommit fram till 
Tiköb var det dags för lägrets första träning. 
Tyvärr så saknade vi några spelare på 
träningen som för tillfället är skadade, men 
träningen blev väl genomförd med ganska så 
mycket skottmoment och en straffsparks 
turnering till avslutning. Det bestämdes att de 
som missade flest av 3 straffar skulle ta disken 
för kvällen. De två förlorarna eller i varje fall 
en av dem var mycket missnöjd med hur 
turneringen var upplagd och hur han blev 
psykad under sin sista straff.  
 
Lördagen kunde ha börjat bättre, för när Peter 
och Fidde L gick och köpte nybakade frallor 
upptäcktes det att någon hade varit och skurit 
hål i däcken på våra bilar, vilket inte undkom 
den danska presskåren, se länk. 
(http://www.helsingordagblad.dk/article/20090
419/NETNYT/714933560) 
 
Kl 10 var det återigen dags för träning, även 
denna träningen var det rätt mycket skott 
inblandat och även ganska så mycket spel 
vilket vi spelare inte tackar nej till. Efter 
träningen stod återigen maten klar på bordet. 
Denna gången var det spagetti bolognese a la 
Alriksson och Peter. Även denna gång oerhört 
god mat, återigen ett stort tack! Vi hade också 
lite individuella samtal med Meme där vi fick 
veta vad han tycker och tänker om oss. Väldigt 
givande enligt mig. Sen var det dags för 
matchen som hela Tiköb pratat om. Matchen 
spelades 8 mot 8 på sjumannaplan under 3x20 
min och lagen såg ut som följande Svart lag, 
Patrik C, Peter, Martin, Roos, Meme, Jonas, 
Fidde J och Henke Gult lag Viktor, Hampus, 
Nicke, Micke, Kalle, Emil, Bolma och Björn 
 
Svarta laget inledde målskyttet genom Peter J 
som för övrigt såg riktigt spelsugen ut. Om jag 
inte minns helt fel så avslutade Micke 
målskyttet och matchen slutade 4-4 med 
straffavgörande som följd. Matchvinnare blev 
Patrik C efter att han fått det gula lagets 
straffskytt att slå sin straff utanför. Annars så 
var matchens gigant det gula lagets målvakt 
Viktor som gjorde ett antal svettiga räddningar. 
Jag kan med ganska stor säkerhet säga att de 

andra lagen i "Supersexan" kommer få väldigt 
svårt att överlista honom i år. Jag ska heller 
inte glömma att nämna att Kim gjorde ett 
mycket bra jobb som domare även om han fick 
oförtjänt mycket skit, dock med glimten i ögat.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
På kvällen var det dags för lite partajande 
vilket blev oerhört lyckat och om inte 
stämningen i laget redan varit så bra som den 
kan bli så blev den nog ännu bättre efter den 
lyckade kvällen och för den delen hela lägret. 
Efter några pils så körde Meme och Peter ner 
större delen av gänget till Helsingör. Jocke 
visade direkt vad han går för som den 
lagkapten han är och drog igång hela gänget 
som gick och sjöng och skrek genom 
Helsingörs för tillfället tomma gator och 
skrämde för övrigt slag på en "Pölsegubbe". 
Efter den soliga eftermiddagen var det ganska 
så många röda snokar som lyste i mörkret på 
nattklubben Retro. Det fanns också ganska så 
många tappra försök till att kanske få med sig 
en danska hem över natten, men det enda nån 
fick med hem var bara ett ynka stearinljus (Du 
får ses som vinnare här Jocke). 
 
På söndagmorgonen var det återigen dags för 
träning om än i lite lugnare tempo. Ska man då 
sammanfatta lägret så har det varit en kanon-
helg som gjort oss ännu mer sammansvetsade 
än vi var innan. Tack till alla som har hjälp till 
att organisera och göra lägret lyckat. Och ett 
stort tack till den danska privatperson som 
erbjöd sig att betala för våra sönderskurna 
däck.  MVH Henke 
 


